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Radny/a Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego

Prezydent Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego
Jacek Wójcicki

za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miasta
Gorzowa Wielkopolskiego
Roberta Surowca

Interpelacja

w sprawie remontu ulicy Brackiej wraz z chodnikiem

W imieniu mieszkańców zwracam się z prośbą o interwencję w sprawie bardzo złego stanu 
nawierzchni ul. Brackiej oraz przebiegającego wzdłuż chodnika. 

Nawierzchnia posiada liczne ubytki, a miejscami doły zapadniętego asfaltu. Jazda ul. Bracką 
stwarza nie tylko problemy, a może powodować uszkodzenia pojazdów. 

Stan chodników jest fatalny i stwarza realne zagrożenie dla zdrowia korzystających z niego 
osób. Szczególnie jeżeli chodzi o osoby starsze, dla których pokonanie drogi z domu do ul. 
Śląskiej po codzienne zakupy jest ryzykowną wyprawą. 

Proszę ponadto o informację, czy remont ul. Brackiej znajduje się obecnie w planach 
inwestycyjnych Miasta Gorzowa Wielkopolskiego. 

W załączeniu zdjęcia z ww. ulicy.

Z poważaniem 

Ireneusz Maciej Zmora








